



**Muslim Association
of Canada**

Statement Regarding the Shooting at Tree of Life Synagogue in Pittsburgh

(French copy will follow)

Mississauga – Oct. 28, 2018 – The Muslim Association of Canada (MAC) issued the following statement regarding the shooting at the Tree of Life Synagogue in Pittsburgh, Pennsylvania, USA

The Muslim Association of Canada stands with all Canadians in condemning the shooting and killing of innocent people at the Tree of Life Synagogue in Pittsburgh PA in the USA – a place of worship, peace and sanctuary. Our prayers and thoughts are with the Jewish community for this hate-driven violence and we offer our most profound condolences to all those touched by this bloodshed.

All indications point to this being a crime motivated by hate. As we have seen here at home, violence targeting religious minorities and immigrant and vulnerable populations is on the rise. This attack should be a wake-up call to stand up to hate and bigotry, to challenge the fear mongers and build alliances to promote inclusion and harmony among our communities. Canadian communities are not immune from this type of hate, and we ask our security agencies to continue to work to ensure the safety of all houses of worship and community spaces.

The Muslim Association of Canada operates educational and community services to Canada's Muslim population. It is a Canadian organization that has been working to strengthen communities through education, service and charitable giving since 1997. Its mission is to emphasize a Muslim presence in Canada that is balanced, constructive, and integrated - though distinct, in the social fabric and culture of Canada.

For further information on MAC, please visit our website at <http://www.macnet.ca> or contact us directly at (905) 822-2626.



**Muslim Association
of Canada**

Déclaration concernant la fusillade à la synagogue Tree of Life à Pittsburgh

Mississauga - 28 octobre 2018 - L'Association des musulmans du Canada (MAC) a publié la déclaration suivante à propos de la fusillade à la synagogue *Tree of Life* à Pittsburgh, en Pennsylvanie, aux États-Unis.

L'Association musulmane du Canada condamne avec tous les Canadiens le meurtre et le massacre d'innocents à la synagogue *Tree of Life* de Pittsburgh, aux États-Unis - un lieu de culte, de paix et de sanctuaire. Nos prières et nos pensées accompagnent la communauté juive pour cette violence inspirée par la haine et nous offrons nos plus sincères condoléances à toutes les personnes touchées par ce bain de sang.

Tout indique que ce crime est motivé par la haine. Comme nous l'avons vu chez nous, la violence à l'encontre des minorités religieuses et des populations immigrées et vulnérables est en augmentation. Cette attaque devrait constituer un signal d'alarme pour lutter contre la haine et le fanatisme, pour mettre au défi les auteurs de peur et pour construire des alliances visant à promouvoir l'inclusion et l'harmonie parmi nos communautés. Les communautés canadiennes ne sont pas à l'abri de ce type de haine, et nous demandons à nos agences de sécurité de continuer à travailler pour assurer la sécurité de tous les lieux de culte et les espaces communautaires.

L'Association musulmane du Canada offre des services éducatifs et communautaires à la population musulmane du Canada. C'est un organisme canadien qui travaille depuis 1997 à renforcer les communautés par l'éducation, le service et les actions de bienfaisance. Sa mission est de mettre en valeur une présence musulmane équilibrée, constructive et intégrée au Canada, bien que distincte, dans le tissu social et la culture du Canada.

Pour plus d'informations sur MAC, veuillez visiter notre site Web à l'adresse <http://www.macnet.ca> ou nous contacter directement au [\(905\) 822-2626](tel:9058222626).